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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Stałych Rady Gminy 

odbytego 18 kwietnia 2011r. 

 

 Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9:15 Przewodniczący Komisji Finansowo – 

Gospodarczej, p. Kazimierz Lesiński. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Borowczyk  

Jarosław Bytniewski  

Rafał Drzewiecki  

Tadeusz Lammel  

Henryk Lesiński  

Kazimierz Lesiński  

Tomasz Maćkowiak  

Jan Rajchelt  

Katarzyna Ratajczak  

Rafał Socha  

Krzysztof Świątczak  

Sławomir Urbaniak  

Aleksandra Wojciechowska  

Katarzyna Zaradzka  

 

oraz: 

Wójt Gminy Kleszczewo - Bogdan Kemnitz  

Zastępca Wójta / Sekretarz Gminy – Genowefa Przepióra  

Skarbnik Gminy – Mirosława Nowak  

Kierownik referatu infrastruktury komunalnej i budownictwa – Barbara Błoch 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Budżet - wykonanie za 2010 rok. 

2.  Sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. 
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Ad.1 porządku posiedzenia 

Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o zreferowanie wykonania budżetu gminy za rok 

2010. 

1. Pani Skarbnik w pierwszej kolejności szczegółowo omówiła dochody gminy w 

2010r. 

• Radny Świątczak zaproponował, by zestawienia przesyłać radnym w formie 

elektronicznej. Dodał, że zmniejszyłoby to koszty ponoszone przez urząd przy 

przygotowywaniu materiałów na posiedzenia i sesje.  

Pani Skarbnik powiedziała, że istnieje możliwość przesyłania tego rodzaju 

dokumentów przez Internet i jeśli radni wyrażą taką wolę, będzie to wprowadzone w 

życie. 

• Radny zapytał także, czy paragrafy występujące w budżecie powtarzają się za każdym 

razem.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak, ale dochodzą także nowe paragrafy. Jeśli któreś 

z zadań nie występuje, nie wykazuje się tego paragrafu. 

• Radny Świątczak zapytał, czy wpływy z odszkodowania na budowę drogi S5 zawarte 

w wykonaniu budżetu są ostateczne, czy można się spodziewać kolejnych.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w znacznej części tak. W trakcie załatwiania jest 

przejęcie od wojewody małego kawałka gruntów w Bylinie i jeśli ten grunt jest 

również wykorzystany pod budowę drogi, to może być wpłynąć niewielka kwota za 

odszkodowanie. Dodała, że jeśli byłyby planowane nowe wpływy, zostałyby 

umieszczone w planie.  

• Radny Urbaniak zapytał dlaczego wyprawki szkolne zostały wykonane w tak 

niewielkiej części.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że gminie zostało przyznane więcej pieniędzy, ale przez 

wzgląd na szczegółowe kryteria w przyznawaniu wyprawek część dzieci nie 

kwalifikowała się, by je otrzymać. 

Radny Rajchelt zapytał, czy gdyby więcej, niż przewidziano, dzieci kwalifikowało się 

do otrzymania wyprawki, to czy otrzymaliby je wszyscy uprawnieni do tego 

uczniowie. Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie. 

• Radny Świątczak zapytał o źródło zmiany w dochodach zawartych w podatku 

dochodowym od os. fizycznych. Zapytał o kryteria, wg których oblicza się kwotę, jaką 

gmina otrzymuje z tytułu tego podatku. 
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Pani Skarbnik powiedziała, że Ministerstwo przysyła wyliczenie, na podstawie 

którego wprowadza się odpowiednią kwotę do projektu budżetu. Po uchwaleniu 

ustawy budżetowej, wyliczenie na podstawie faktycznych kwot w niej przyjętych, 

zostaje powtórnie przesłane gminie. Faktyczny udział w 2010r. wynosił 36,94%, a dla 

każdej gminy zostaje obliczony inny wskaźnik w ogólnej kwocie.  

•  Radny zauważył, że kwoty, które wpływają do budżetu gminy za dzieci uczęszczające 

do tutejszych przedszkoli są niższe aniżeli te, które gmina płaci za dzieci z gminy 

uczęszczające do przedszkoli poza jej obszarem.  

• Pani Skarbnik omówiła także kwestię skutków obniżenia wpływów podatkowych i 

zaległości. 

 

2. Następnie p. Skarbnik omówiła szczegółowo wydatki gminy w 2010r. 

 

• Radny Świątczak zapytał o przyczynę różnicy w kwotach na zakup maszyny 

czyszczącej w ZS w Kleszczewie i ZS w Tulcach. Pani Skarbnik powiedziała, że 

sprawdzi przyczyny tej rozbieżności i udzieli odpowiedzi. Dodała, że prawdopodobnie 

wynika to z faktu różnicy i rodzaju powierzchni obu szkół. W dalszej części wyjaśniła, 

że w Tulcach są dwie maszyny, a w Kleszczewie jedna.   

• Radny Urbaniak zapytał, dlaczego największe zaległości dotyczą Zakładu 

Komunalnego. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że przyczyną jest uchylanie się użytkowników od opłat 

za korzystanie z wody i kanalizacji. 

• Radny Urbaniak wyraził brak zrozumienia dla nowej formy udzielania funduszu 

sołeckiego. Powiedział, że sołectwa nie mogą zaplanować z tych pieniędzy większych 

inwestycji, ponieważ po niewykorzystaniu pieniędzy w ciągu roku trzeba je zwrócić, 

nie można ich odłożyć i zbierać np. na budowę chodnika.  

 

3. W dalszej kolejności p. Skarbnik omówiła szczegółowo fundusz sołecki. 

 

• Przewodniczący zapytał, czy kwota na ubezpieczenie sołtysów dotyczy ich pracy 

polegającej na zbieraniu opłat w sołectwie, czy są ubezpieczeni z tytułu pełnienia 

funkcji. P. Skarbnik odpowiedziała, że ubezpiecza się ich w czasie pobierania opłat. 
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• Radny Socha zapytał, jaki procent dofinansowania z budżetu gminy dostają prywatne 

przedszkola. Pani Skarbnik odpowiedziała, że zależy to od ilości dzieci. Dodała, że 

przedszkole pani Ożedowicz jest placówką prywatną, gdzie gmina dopłaca 75% wg 

stawki utrzymania dziecka w przedszkolu na jej terenie. Dodatkowo subwencje 

przysługują na dzieci niepełnosprawne.  

Placówka w Ziminie jest publiczna, uczęszcza do niej kilkanaścioro dzieci, gmina 

dopłaca 100% wg stawki utrzymania dziecka w przedszkolu na jej terenie. 

Radny zapytał także o dofinansowanie klubów malucha. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma takich placówek na terenie gminy i nie może 

się do tego ustosunkować. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Ad. 2 porządku posiedzenia 

Przewodniczący poprosił referujących o przedstawienie projektów uchwały. 

 

1. Pani Błoch przedstawiła projekt uchwały nr VII/49/2011  w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości położonej w 

miejscowości Szewce. 

 

2. Następnie p. Sekretarz przedstawiła, w zastępstwie za p. Skarbnik, projekt uchwały nr 

VII/50/2011 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Poznańskiemu na zadanie dotyczące remontu drogi powiatowej nr 2410P 

Swarzędz - Środa w miejscowości Kleszczewo oraz projekt uchwały nr VII/51/2011 w 

sprawie zmiany budżetu na 2011r. 

 

3. Wójt powiedział, że po spotkaniu z Komisją Heraldyczną nastąpiła zmiana w 

projekcie herbu dotyczącą kolorów  kluczy.  

Następnie radni rozprawiali na temat flagi.  

 

• Przewodniczący zgłosił, iż na drodze asfaltowej w Ziminie istnieje potrzeba zamontowania 

garbu porzecznego uniemożliwiającego ściganie się pojazdów.  

 

Po wyczerpaniu tematów,  o godzinie 13:05, Przewodniczący zamknął obrady. 
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Protokołowała:    Za zgodność z przebiegiem obrad 

Elżbieta Zimniak 

       Kazimierz Lesiński 

 


